

2024 ISSUE II 第二期





## Editor's message

### 編輯的話

Gold Coast is particularly beautiful, with colourful, blooming Brazil Bougainvillea and Common Oleander creating perfect spots for photos and pretty strolls with friends! Also in this issue, we share other Gold Coast updates, including newly installed electric vehicle charging stations, Clubhouse activities and more. We're delighted as well to announce the addition of a new plant section, "Staghorn" in the Tropical Farm at Gold Coast Hotel. This unique plant further enhances the natural beauty of the landscapes in our community and is well worth a visit. Read on for more exciting news!

在這春暖花開的季節,美麗花朵如勒杜鵑、夾竹桃等相繼 在黃金海岸盛開,到處成為拍照的好地方,還能與朋友分享 美好時光。本期我們將與您分享黃金海岸的最新動態,包 括新設置的電動車充電站、會所活動,以及在黃金海岸酒 店的熱帶植物農莊新增的新成員---鹿角蕨。這種獨特的植 物為我們社區帶來更多的自然氛圍和美麗景觀。立刻查閱 我們一系列精彩的內容。





In line with our eco-friendly approach, we'll be delivering this newsletter by email. Subscribe now!

以支持環保,請即登記訂閱。

## Gold Coast x mamasmart Eggcellent Easter Carnival 黃金海岸 x mamasmart 復活彩蛋童樂日



The four-day "Eggcellent Easter Carnival" by Gold Coast and mamasmart was filled with fun, laughter and thrills! Kids joined an "Egg Rolling Race" just like children do every year at the White House, plus a whole host of games and workshops. Thanks to everyone who participated in our Easter-rific celebration and know that a portion of the proceeds was donated to the Playright Children's Play Association.

今年一連四日的復活節假,黃金海岸與mamasmart聯乘舉辦「復活彩蛋童樂日」,帶來12個有趣好玩的攤位遊戲包括參照每年白宮內的滾彩蛋復活節活動—「滾彩蛋」障礙賽、「換」蛋樂等,讓一家大小共度歡樂假期。部份門票收入撥捐智樂兒童遊樂協會。













# Electric Vehicle (EV) Charging Stations at Gold Coast 黃金海岸電動車充電站



In line with our commitment to sustainable development and promotion of green transportation, we have been actively expanding the coverage of our electric vehicle charging stations throughout our property. These stations offer charging services at various speeds to cater to the diverse needs of EV drivers, such as the Hong Kong's first energy storage ultra-fast electric vehicle charging station at Piazza, which can significantly reduce charging time from four hours to just 30 minutes. By taking these measures, we are playing an active role in reducing carbon emissions with the goal of achieving net-zero. We encourage all residents to join our green initiative and embrace the benefits of sustainable living! Together, we can create a greener and more environmentally friendly community.

我們一直致力推動可持續發展,擴大電動車充電站覆蓋範圍鼓勵綠色運輸,並於黃金海岸各處增設電動車充電站,為電動車駕駛人士提供不同充電速度的電動車充電服務,如設於商場的香港首個高功率儲能電動車充電站,將充電時間從4小時縮短至30分鐘,滿足更多電動車駕駛人士的需要,以行動配合減少碳排放,並為香港實現淨零排放的目標做出貢獻。我們誠邀住戶們加入我們的綠色行動,共同享受可持續生活的好處。讓我們攜手打造一個更綠色、更環保的社區!

Residents can enjoy up to 10 complimentary two-hour medium speed charging sessions courtesy of Halo Energy, simply by scanning the QR code at the EV charging facilities located in Phase 1 & 2 and Clubhouse carparks.

住戶現於住宅一期及二期停車場充電站掃描Halo Energy 二維碼,即可享用免費10次中速充電2小時充電服務(最多 10度電)。

This exclusive privilege is valid until 30/6/2024. Terms and conditions apply. For enquiries, please contact Halo Energy:

優惠期至30/6/2024,受條款及細則約束,如有查詢,請聯絡 Halo Energy: 95062265



#### EV Charging Stations at Gold Coast 黃金海岸電動車充電站資訊

Location 地點	Piazza Carpark 商場停車場			Residences Phase I 住宅一期	Residences Phase II 住宅二期	Residents' Clubhouse 住客會所
EV Charging Station 電動車充電站	Tesla	Halo Energy	CLP 中華電力 有限公司	Halo Energy		
No. of Charging Station 數量	30	6	2	12	18	7
Fee 收費	Free 免費	Please refer to Halo's website for details 詳情請參閱Halo網頁	Free 免費	Please refer to Halo's website for details 詳情請參閱Halo網頁		

Tesla Destination Charging Station
Tesla目的地充電站



Halo Energy Charging Station Halo電動車充電站



CLP EV Charging Station CLP電動車充電站



# 18 Native Staghorn Species Debut at Gold Coast Hotel's Tropical Farm

黃金海岸酒店「熱帶植物農莊」加入新成員—18個原生種鹿角蕨



What are Staghorn Ferns? *Platycerium*, commonly known as Staghorn or Elkhorn Fern, belongs to the genus *Platycerium Desv.* in the *Polypodiaceae* family. *Platycerium* is a tropical and subtropical fern that typically grows on trees. Unlike parasitic plants, it does not harm its host and does not rely on it for nutrients.

There are 18 known native species of Platycerium found across Africa, Asia, Australia, and South America. The Tropical Farm at Gold Coast Hotel recently acquired all 18 species, creating an exceptional collection. The Clubhouse organised fascinating guided farm tours for residents to learn about Staghorn cultivation. And guests staying and dining in the hotel are welcome to join upcoming guided tours to learn more about these captivating plants.



甚麼是鹿角蕨?鹿角蕨或麋鹿角蕨屬於鹿角蕨屬(Platycerium Desv.)的龍骨科(Polypodiaceae)植物。鹿角蕨是熱帶和亞熱帶的附生蕨類植物,通常生長在樹上。與寄生植物不同,它們不會傷害宿主,也不依賴它們獲取營養。

目前鹿角蕨已被確認的有十八個原生種。分佈於非洲、亞洲、澳洲及南美洲。最近黃金海岸酒店的「熱帶植物農莊」加入了全部共十八個原生種的鹿角蕨,實在難得一見!住客會所早前亦安排了導賞團予住戶到農莊參觀及學習培植鹿角蕨,大家均雀躍非常。酒店住客或餐飲消費客人可免費參加導賞團到農莊參觀,了解這種近期竄紅的植物。





Australia Area 澳洲地區 Giant Staghorn (*Platycerium superbum*) 巨大鹿角蕨



South America Area 南美洲地區 South American Staghorn (Platycerium andinum) 安地斯鹿角蕨



Africa Area 非洲地區 Platycerium madagascariense 非洲猴腦鹿角蕨

## Gold Coast Hotel - Mother's Day Delectable Delights 黃金海岸酒店 - 母親節窩心獻禮





#### "Capture a Picture-Perfect Mother's Day Moment" Getaway 「捕捉甜蜜時刻 – 母親節攝影」住宿計劃

Treat the most important woman in your life to a leisurely Mother's Day seaside getaway! Enjoy a spectacular ocean view from a cosy guestroom, a delectable breakfast and a professional portrait photoshoot during the stay. The complimentary one-hour photo session by ME Studio comes with 30 digital photos of two adults and one child. Also, don't miss the 30% discount on the Champagne and Caviar Afternoon Tea. Make it a picture-perfect Mother's Day celebration!

為偉大的媽媽送上一趟輕鬆的臨海度假之旅,並拍下美好時光!入住於舒適的豪華海景客房,欣賞迷人海天一色景致,品嚐美味豐盛的早餐,於酒店內免費享用1小時由ME Studio提供的攝影服務\*(由1位ME Studio攝影師主理拍攝並提供免費30張數碼相片,適用於2位成人及1位小童\*),在宜人美景襯托下拍攝專業的家庭照!入住期間更可以7折優惠享用香檳魚子醬下午茶,與媽媽締造難忘的節日體驗。

Available from now to 12 May 2024 推廣期至 2024年5月12日

\*Terms and conditions apply. 受條款及細則約束。

Book now 立即預訂客房

**9** 2452 8833

reservations@goldcoasthotel.com.hk

## Mother's Day Celebration Dining 母親節滋味盛宴

Mark your calendars for Mother's Day celebrations at Gold Coast Hotel! Pamper Mum with a dazzling array of festive delicacies and surprises to honour her special day, from extravagant buffets and an enchanting afternoon tea to exquisite Cantonese delights and authentic Singaporean fare. Show your Mum how much she's treasured!

為慶祝母親節,黃金海岸酒店呈獻一系列琳瑯滿目的節慶佳餚,由豐盛自助餐、精緻下午茶、巧手粵菜至正宗星洲美食均應有盡有,讓您向偉大的媽媽送上最窩心的祝福!



Cafe Lagoon will be presenting Mother's Day buffet special items on 11 and 12 May. From appetisers like lobster mango salad with crab roe to delectable desserts like double-boiled egg white with peach gum and bird's nest, each speciality is sure to delight! In addition, from 1 to 12 May, YUÈ offers a special Mother's Day Celebration Deluxe menu, available for four to 10 people, making it perfect for families of all sizes to enjoy a shared Mum tribute feast. More special menus are available in the hotel's restaurants, so check them out now to book your perfect celebration!

**聆渢咖啡廳**將於5月11至12日推出母親節自助餐特色美饌, 冷盤由健康醒胃的龍蝦蟹籽芒果沙律至甜品如燕窩桃膠 燉蛋白,每款都必定讓媽媽大快朵頤!粵亦於5月1至12日推 出母親節精選套餐,可供4位至10位用,適合大小家庭共享 盛宴。酒店的餐廳還提供更多母親節限定套餐,歡迎查詢 及訂座。

Learn more 詳情



## Building Gold Coast Community 共建黃金海岸社區



Donate blood and save lives! Make a difference by joining us on 13 May for our blood donation campaign. Gold Coast is honoured to join hands with the Hong Kong Red Cross Blood Transfusion Service for a one-day station at our hotel. Your blood donation can have a profound impact on someone's welfare – let's come together and be lifesavers!

捐血拯救生命,黃金海岸非常榮幸與香港紅十字會血液 供應服務中心合作於2024年5月13日舉行的捐血活動, 在酒店設立一日服務站。請踴躍參與,為他人的生命帶來 改變!您的貢獻會對他人的生命產生深遠的幫助。讓我們 攜手合作,透過捐血拯救生命!

Date 日期: 13/5/2024 (Monday星期一)

Time 時間: 11:30 - 18:00

Venue 地點: Gold Coast Hotel Atrium Function Rooms

黃金海岸酒店中庭會議貴賓廳

Light refreshments will be provided 會場設茶點供應

Please bring your HKID or Valid Travel Document for registration.

請帶備香港身份證或有效旅行證件以作登記。

Online Registration Form 網上登記表格:







The Gold Coast Cobras Football Club tournament, held at the Gold Coast Residences lawn the weekend of 23 and 24 March, was a resounding success! The tournament featured talented teams across different age groups, with young players giving their all to compete for glory. We were delighted to support and participate in this fantastic community activity!

Gold Coast Cobras 於3月23日和24日在黃金海岸住宅的草坪上舉辦了足球錦標賽。賽事涵蓋不同年齡組別的優秀隊伍,小球員使出渾身解數,爭取殊榮。我們很榮幸能參與及支持此活動,讓大家全情投入精彩的社區活動!

### Upcoming Gold Coast Activities 黃金海岸社區活動一覽

#### 4, 7, 10, 12 May | 5月4、7、10、12日

Mother's Day Ceramic Cardholder Workshop 母親節陶藝卡片座工作坊

♥ Hotel (Ceramics & Baking Academy)
酒店 (陶藝及烘焙教室)

#### 5, 9, 11 May | 5月5、9、11日

Mother's Day Ceramic Vase Workshop 母親節陶藝花瓶工作坊

Hotel (Ceramics & Baking Academy)酒店 (陶藝及烘焙教室)

#### 5 May | 5月5日

Gold Coast Farmers Market 黃金海岸農墟

◆ Piazza 商場

#### 11 May | 5月11日

Mother's Day - Egg Tart Workshop 母親節 - 花花蛋撻製作坊

○ Clubhouse 住客會所

#### 13 May | 5月13日

Gold Coast Blood Donation Campaign 黃金海岸捐血日

♥ Hotel 酒店



#### 18 May | 5月18日

Gold Coast Barter Day 黃金海岸以物換物環保運動日

♥ Clubhouse 住客會所

#### 19 May | 5月19日

Number Painting Workshop 數字畫工作坊

♥ Clubhouse 住客會所

#### 25 May | 5月25日

Heritage Tour at the Green Hub 綠匯學苑古蹟導賞活動

② (Assembly Point 集合地點) Clubhouse 住客會所

#### 26 May | 5月26日

Sunday Vibes Market 黃金海岸週日市集

♥ Piazza 商場

#### 2 Jun | 6月2日

Gold Coast Farmers Market 黃金海岸農墟

♥ Piazza 商場

#### 9 Jun | 6月9日

Tuen Ng Festival – Mini Crystal Sago Zongzi Workshop 端午節 – 水晶長糭製作坊

♥ Clubhouse 住客會所

#### 10 Jun | 6月10日

Tuen Mun District Dragon Boat Race 屯門龍舟競渡

♥ Area 44 Castle Peak Bay 青山灣44區海面

#### 15 Jun | 6月15日

Father's Day - Special Mocktail Workshop 父親節 - 特調飲品製作坊

♥ Clubhouse 住客會所

#### 30 Jun | 6月30日

Sunday Vibes Market 黃金海岸週日市集

♥ Piazza 商場



\*Above activities are subject to change without prior notice.

上述節目或有可能更改,而不作另行通知